

THE WOOLLY

SIMPLY DELICIOUS



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

[eng]

Follow us on Social media to keep up to date with our restaurant, events and important information

ENTRÉE

Onion rings (v)	5.00
Chicken Wings (7) <i>Served with BBQ sauce</i>	8.00
Chicken Strips (4) <i>Served with garlic mayonnaise</i>	7.00
Fish Nuggets (v) <i>Served with tarter sauce</i>	7.00
Chips (v)	4.00

Fish & Chips (v) 16.50

Indulge in our celebrated Fish and Chips, a dish that has earned its fame through every crispy, golden bite. At the heart of this beloved classic is our homemade beer-battered fish, carefully prepared to achieve the perfect balance of flavours. Served with a side of chips, mushy peas and our tangy tartar sauce.

FROM THE FRYER

Jumbo Battered Sausage & Chips 12.00

Chicken Burger & Chips 14.50

The ultimate comfort food with our crispy chicken burger. Featuring succulent crispy chicken nestled in a soft, fluffy bread bun. Accompanied by a fresh, crisp salad and a rich, creamy garlic mayonnaise sauce. Served alongside a generous portion of golden, crispy chips and coleslaw.

Chicken Strips (5) & Chips 14.00

The Woolly's Sharing Basket 15.00

Enjoy our Sharing Basket, a delightful medley of crispy chicken strips, golden fish nuggets, chips and delicious onion rings. Perfect for group snacking or as a meal for one!

THE WOOLLY restaurant

**The restaurant will be closed from
Wednesday 15th October - Thursday 30th
October 2025. The bar will remain open.**

FROM THE GRILL

Entrecote Steak 21.00

Succulent entrecôte steak, expertly grilled to your preferred taste, accompanied by chips, salad & onion rings.

+ Rochfort Sauce 2.00

+ Garlic Butter 2.00

Classic Burger 15.00

Indulge in our 150g Angus burger, nestled within a toasted brioche bun, complemented by a crisp, fresh salad and our signature burger sauce, coleslaw & chips. +cheese 1.00

The Big Dada Burger 18.50

Enjoy in a 150g Angus beef burger, layered with crispy bacon, melted cheese, onion rings & our signature burger sauce, all nestled within a toasted brioche bun. Served with coleslaw & chips.

Chicken Wings (8) & Chips 14.00

Served with bbq sauce

Chilli Con Carne 15.50

Our hearty Chilli Con Carne, perfectly complemented with fluffy rice, crispy tortilla chips, and a dollop of smooth crème fraîche. A delightful blend of flavours and textures to satisfy your taste buds.

Chilli Con Carne, Nachos & Cheese 10.00

Indulge in our chili con carne over crispy nachos, smothered in melted cheese for a deliciously hearty and satisfying dish.

WRAPS

Halloumi Wrap (v) 14.50

Savor our delicious Halloumi Wrap, featuring grilled halloumi cheese, fresh salad, and garlic sauce, served with chips and coleslaw for a delightful vegetarian treat.

Chicken Strip Wrap (v) 16.00

Savor our crispy chicken strip wrap: juicy chicken, fresh lettuce, ripe tomatoes, and coronation chicken sauce, all snugly wrapped in a warm, soft tortilla and served with chips. Irresistibly delicious!

Falafel Wrap (v) 14.00

Enjoy our delightful falafel wrap with salad all bundled in a warm wrap. Paired perfectly with golden, seasoned chips for a tasty crunch.

Add Colslaw to your meal for an extra 2.00

FOOD ALLERGY?

No problem!

Please make us aware of your allergy and ask us for our allergy menu

(v) vegetarian



THE WOOLLY

SIMPLY DELICIOUS



@twinlakesfrance23



@twin_lakes_france

[fr]

Suivez-nous sur les réseaux sociaux pour rester au courant de notre restaurant, de nos événements et des informations importantes

ENTRÉE

Onion Rings (v)	5.00
Wings de Poulet (7) <i>Servi avec sauce barbecue</i>	8.00
Lanières de poulet (4) <i>Servi avec mayonnaise à l'ail</i>	7.00
Nuggets de poisson (v) <i>Servi avec sauce tartare</i>	7.00
Chips (v)	4.00

Fish & Chips (v) 16.50

Régalez-vous de notre célèbre Fish and Chips, un plat qui doit sa renommée à chaque bouchée croustillante et dorée. Au cœur de ce classique incontournable se trouve notre poisson pané à la bière maison, soigneusement préparé pour un équilibre parfait de saveurs. Servi avec des frites, de la purée de petits pois et notre sauce tartare acidulée.

Saucisse Panée et Frites 12.00

Burger de Poulet et Frites 14.50

Le plat réconfortant par excellence avec notre burger au poulet croustillant. Ce délicieux poulet croustillant est niché dans un pain moelleux et aéré. Il est accompagné d'une salade fraîche et croquante et d'une sauce mayonnaise à l'ail onctueuse. Servi avec une généreuse portion de frites dorées et croustillantes et de salade de chou.

Lanières de Poulet (5) et Frites 14.00

The Woolly's Panier de Partager 15.00

Savourez notre panier à partager, un délicieux mélange de lanières de poulet croustillantes, de nuggets de poisson dorés, de frites et de délicieuses rondelles d'oignon. Idéal pour un en-cas en groupe ou pour un repas en solo !

DU GRILL

Entrecôte	21.00
<i>Entrecôte succulente, grillée avec expertise selon votre goût préféré, accompagnée de frites, de salade et de rondelles d'oignon.</i>	
+ Sauce Rochfort	2.00
+ Beurre à l'ail	2.00

Burger classique	15.00
<i>Laissez-vous tenter par notre burger Angus de 150 g, niché dans un pain brioché grillé, accompagné d'une salade fraîche et croquante et de notre sauce burger signature, de salade de chou et de frites. +fromage 1,00</i>	

The Big Dada Burger	18.50
<i>Savourez ce burger de bœuf Angus de 150 g, garni de bacon croustillant, de fromage fondu, de rondelles d'oignon et de notre sauce burger signature, le tout dans un pain brioché grillé. Servi avec salade de chou et frites.</i>	

Wings de Poulet (8) et Frites	14.00
<i>Servi avec sauce bbq</i>	

Chilli Con Carne	15.50
<i>Notre copieux chili con carne, parfaitement accompagné de riz moelleux, de chips tortilla croustillantes et d'une onctueuse crème fraîche. Un délicieux mélange de saveurs et de textures pour satisfaire vos papilles.</i>	

Chili Con Carne, Nachos et Fromage	10.00
<i>Laissez-vous tenter par notre chili con carne sur des nachos croustillants, recouverts de fromage fondu pour un plat délicieusement copieux et satisfaisant.</i>	

WRAPS

Wrap au Halloumi (v)	14.50
<i>Savourez notre délicieux wrap au halloumi, composé de fromage halloumi grillé, de salade fraîche et de sauce à l'ail, servi avec des frites et de la salade de chou pour une délicieuse friandise végétarienne.</i>	

Wrap au Poulet (v)	16.00
<i>Savourez notre wrap au poulet croustillant : poulet juteux, laitue fraîche, tomates mûres et sauce Coronation Chicken, le tout enveloppé dans une tortilla chaude et moelleuse, servi avec des frites. Un délice irrésistible !</i>	

Wrap au Falafel (v)	14.00
<i>Savourez notre délicieux wrap de falafels accompagné de salade, le tout dans un wrap chaud. Accompagnez-le de frites dorées et assaisonnées pour un croquant savoureux.</i>	

Ajoutez de la salade de chou à votre repas pour 2,00 supplémentaires

ALLERGIE ALIMENTAIRE ?

(v) végétarien

Aucun problème!

Veuillez nous informer de votre allergie et nous demander notre menu allergène



www.twinlakesfrance.com

THE WOOLLY

DESSERT MENU

CRÊPE (2) (v)

3.00

CRÊPE TOPPINGS

Sugar Sucre	+0.50
Sugar & Lemon Sucre & Citron	+0.50
Nutella	+1.50
Caramel	+1.50
Butter & Sugar Beurre & Sucre	+1.00
Chantilly Cream Crème Chantilly	+1.50
Ice Cream Glaces	+2.00
Cognac	+3.50

Boissons Chaudes | Hot Drinks

Espresso	Espresso	1.50
Café	Café	3.00
Lungo	Café Noir	3.00
Black Eye	Double Espresso	3.00
Irish Coffee	Café + Whisky	7.00

NEW YORK CHEESECAKE

6.00

Rich and creamy with a velvety smooth texture, this vanilla New York cheesecake sits on a buttery biscuit base, and offers a sublime melt-in-your-mouth experience. Riche et crémeux avec une texture veloutée, ce cheesecake new-yorkais à la vanille repose sur une base de biscuits au beurre et offre une expérience sublime de fonte dans la bouche.

HOMEMADE CHOCOLATE DULUXE

6.00

DULUXE AU CHOCOLAT FAIT MAISON

Indulge in our homemade delight where rich chocolate brownie and ice cream. Laissez-vous tenter par notre délice maison : un riche brownie au chocolat et de la crème glacée.

CADI'S HOMEMADE CAKE

6.00

CADI'S FAIT À LA MAISON

GÂTEAU

Spoil yourself with Cadi's famous homemade cake, lusciously layered with velvety buttercream. Ask a member of staff about today's flavour. Enjoy with a side of ice cream or light Chantilly cream.

Gâtez-vous avec le célèbre gâteau maison de Cadi, délicieusement recouvert d'une crème au beurre veloutée. Demandez à un membre du personnel quel est le parfum du jour. À déguster avec une glace ou une chantilly légère.

THE WOOLLY 2025

28
JUN

VETERANS DAY
NIMB

12
JUILLETTE

KARAOKE

26.07.25 | 09.08.25 | 23.08.25

19
JUILLETTE

FAMILY FUN DAY
DJ DIRK

27
JUILLETTE

DAVID GOUGH

02
AOUT

UNITY

16
AOUT

FOOD FOR MOOD



06 61 05 17 20

www.twinlakesfrance.com



KIDS EAT FOR 1€ IN MAY & JUNE
LES ENFANTS MANGENT POUR 1€
* * * EN MAI ET JUIN * * *

MOTHER'S DAY LUNCH SPECIAL

25.05.25

DÉJEUNER SPÉCIAL FÊTE DES MÈRES

JORDAN WATTS
* 20H00 * 31.05.25 *

LIVE MUSIC * *

FATHER'S DAY

15.06.25

FÊTE DES PÈRES